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Document ID: TST_M_111623_0_EN_FR
Document Languages: English, French
Date: November 27th, 2023
Supersedes: Previously issued Technical Bulletin for TF Function
Valid Until: N/A 
Product(s): Moovair KJR-120(X, N) Wired Controllers 
Reason for Issuance: TF Function instructions for temperature display offset.

 
Description

This document explains how to access and use the TF temperature display offset function on Moovair wired remote 
controls – specifically KJR-120(X, N) models. The TF Function allows the user to adjust the room temperature display if 
there is a discrepancy between ambient temperature of the space and the temperature displayed on the controller. The 
function allows for an offset range from -5°C to +5°C.

Action

Example: You encounter a situation where the wired controller is indicating 26°C but the ambient temperature in the 
space is 24°C. If this is a source of complaint, you can use the TF Function to apply an offset to the temperature on 
the controller by following the below steps. 

1.	 	Press the “FUNC.” button and hold until this icon -  - appears on  
	 the screen. 

2.	 	Set the thermostat to “OFF”. 
3.	 	Press and hold the “COPY” button for 3 seconds.
4.	 	Use the arrow buttons on the controller to select the TF Function. 

	 a. Press the  button to confirm. 
5.	 	Use the arrow buttons on the controller to set the value to -2.0°C.

	 a. Press the  button to confirm. 
6.	 	Confirm satisfactory operation. Once a successful TF Function  

	change is completed, the controller will accurately display the 
	 temperature per the offset value.

Disclaimer

This document is intended to inform customers of useful tips for the discussed products. These tips are not required 
service items but may improve the experience of contractors and/or end-users in certain conditions. This document 
is not exhaustive in scope and should be used in combination with local code requirements and product-specific 
manuals as applicable.
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Description

Ce document explique comment accéder à la fonction TF et s’en servir pour l’ajustement de la température affichée 
sur les commandes câblées Moovair – en particulier les modèles KJR-120(X, N). La fonction TF permet à l’utilisateur 
de régler la température ambiante affichée s’il y a un écart entre la température de la pièce et celle qu’affiche la  
commande. La fonction permet une plage d'ajustement de -5 °C à +5 °C.

Mesures à prendre

Exemple : Vous vous retrouvez dans une situation où la commande câblée indique 26 °C alors que la température  
de la pièce est de 24 °C. Si la différence crée de l’inconfort, vous pouvez utiliser la fonction TF pour ajuster la 
température sur le dispositif de commande en suivant les étapes ci-dessous. 

1.	 	Maintenez le bouton « FUNC. » enfoncé jusqu’à ce que l’icône   
-  - apparaisse à l’écran. 

2.	 	Réglez le thermostat à « OFF ».  
3.	 	Maintenez le bouton « COPY » enfoncé pendant 3 secondes.
4.	 	Servez-vous des flèches du dispositif de commande pour  

	 sélectionner la fonction TF. 
	 a. Appuyez sur le bouton  pour confirmer. 

5.	 	Servez-vous des flèches du dispositif de commande pour régler  
	 la valeur à -2,0 °C.

	 a. Appuyez sur le bouton  pour confirmer. 
6.	 	Confirmez que tout fonctionne bien. Une fois que le changement  

	de fonction TF est réussi, la commande affichera avec précision la  
	 température en fonction de la valeur ajustée.

Avertissement

Ce document donne aux clients des conseils utiles concernant les produits mentionnés. Ces conseils ne constituent 
pas des éléments d’entretien obligatoires, mais ils permettent d’améliorer l’expérience des détaillants et/ou des  
utilisateurs finaux dans certaines circonstances. Ce document n’est pas exhaustif et doit être utilisé en combinaison 
avec les exigences des codes locaux et les manuels propres aux produits, le cas échéant.


